
 

Artikel 44 vragen Beter voor Rijswijk 

Rijswijk, 26 december 2023 

In grote delen van Den Haag kunnen nieuwe aanvragen voor aansluitingen op het 

elektriciteitsnet niet meer worden gehonoreerd. Ook uitbreiding van het huidige contract is 

voor grootverbruikers niet meer mogelijk. Het elektriciteitsstation waarop delen van het 

centrum van Den Haag, Duindorp en Scheveningen zijn aangesloten heeft de maximale 

capacitet bereikt.  

Binnenkort verwelkomt Rijswijk haar 60.000e  inwoner terwijl het de ambitie is door te groeien 

naar 80.000 inwoners. 

Er dienen nog heel veel woningen te worden gebouwd om aan de behoefte te kunnen 

voorzien. 

De regels zijn dat nieuwe woningen niet worden aangesloten om het gasnet zodat het 

stroomverbruik als gevolg van der aanschaf van warmtepompen gigantisch zal toenemen. 

Er worden nog steeds woningen verkocht met “0 op de teller”. Dit argument is achterhaald 

als gevolg van het afschaffen van de saldering op het gebruik van zonnepanelen alsmede 

het feit dat in het stookseizoen zonnepanelen nauwelijks stroom opleveren.  

Door de gemeente is eerder aangegeven dat de woningen in bijvoorbeeld de Strijp “full 

electric” worden verwarmd. Tel daar nog bij het versneld uitrollen van de vele snelladers voor 

elektrische auto’s. Dus extra vraag naar stroom zal ook elders plaatsvinden. 

In de Plaspoelpolder dient nieuwe bedrijvigheid te komen zodat deze ook voorzien moeten 

worden van voldoende aansluitingen op het lichtnet. Dit mede als gevolg van het 

elektrificeren van de wagenparken voor de bevoorrading en distributie van deze bedrijven,   

Beter voor Rijswijk vraagt: 

Is het energienetwerk “toekomstklaar”? Worden de nieuwe inwoners , bedrijven die hier 

reeds gevestigd zijn, of overwegen zich hier te vestigen niet geconfronteerd met 

stroomtekorten als gevolg van eventuele tekortkomingen in de elektriciteitsvoorziening? 

Indien u deze zekerheid niet kunt bieden, wanneer gaat u de capaciteit  van het 

elektriciteitsnetwerk uitbreiden? 

 

Dennis Cupedo 

Raadslid Beter voor Rijswijk 

 

 

 


